



# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

**JOB OFFER**

## **Deputy IT Security Officer and Business Applications (M / F)**

# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

## Deputy IT Security Officer and Business Applications (M / F)

### + About Anywaves

Anywaves, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader in antennas for satellite constellations.

Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.

Thanks to the ingenuity and efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

### About the position

Reporting to the Chief Information Officer, you will be responsible for managing and administering all enterprise software and business applications in compliance with the company's IT security policies, ensuring their deployment and optimal functionality for users.

Working closely with the Principal Security Officer, you will contribute to the implementation and enforcement of Anywaves' security policies.

### Key Responsibilities:

#### Business Applications Management

- Manage, administer, and configure applications according to business needs.
- Integrate business data.
- Ensure strict adherence to access permissions based on the "need-to-know" principle.
- Monitor systems and applications to detect and prevent security breaches.
- Develop and enhance interoperability between business software solutions.
- Example of applications:
  - On-premise ERP and production software.
  - SaaS-based applications.
  - Microsoft 365 applications.

#### User Support

- Provide technical and business application support to users.
- Troubleshoot business-related issues and ensure service continuity.
- Coordinate user training sessions for business applications.
- Manage relationships with software vendors' support teams.

#### IT and Business Project Support

- Collaborate with IT teams before and during the deployment of application solutions.
- Participate in planning and rolling out new solutions and updates.
- Work closely with internal business teams to ensure data security.
- Manage external suppliers and service providers.

## Quality, Security, and Compliance

- o Ensure data security and compliance with company policies.
- o Implement and maintain appropriate access controls for each application.
- o Guarantee compliance with security standards (ISO 27001 and GDPR).
- o Contribute to the improvement of the Quality Management System (QMS) and Informat

### Profile required:

Holding a degree in Computer Science, Information Systems, or a related field, you have significant experience in application and system administration, including at least three years working with recent versions of SharePoint (excluding 2007).

You have worked in a company certified ISO 27001, in the process of certification, or serving clients with high IT security requirements. Certifications such as Microsoft Certified, SharePoint 365 Administrator, or ISO 27001 Lead Implementer would be a plus.

You are proficient in application administration and database management and demonstrate a strong ability to learn new technologies. Organized and rigorous, you can manage priorities and thrive in a demanding environment.

With excellent teamwork and communication skills, you are also responsible for ensuring the security of Anywaves IT systems. Finally, due to the sensitive nature of this position, security clearance and a valid driving license (Category B) are mandatory.

To apply, please send your CV and cover letter to: [r.h@anywaves.com](mailto:r.h@anywaves.com)

**Start:** as soon as possible

**Contract type:** Permanent

**Location:** Toulouse, France (31000)

**Reference number:** ANY-920-JO-ALL

# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

## Officier de sécurité adjoint informatique et Applications métiers (H/F)

### + À propos d'Anywaves

Anywaves conçoit et fabrique des antennes spatiales de haute performance, alliant solutions sur étagère (produits « COTS » en S-Band, X-Band et GNSS) et antennes sur mesure adaptées aux besoins spécifiques de chaque mission.

Notre gamme COTS, dotée d'un héritage spatial, offre des solutions compactes et fiables pour les applications de TT&C, de rapatriement de données et de navigation. Nos antennes sur mesure répondent à un large éventail d'applications selon les exigences de nos clients.

Partenaire d'acteurs majeurs de l'industrie spatiale mondiale, Anywaves s'appuie sur l'innovation et une expertise technique reconnue pour relever les défis qui lui sont adressés.

### Le poste :

Rattaché(e) à la Directrice des systèmes d'information, vous serez en charge de la gestion et l'administration de l'ensemble des logiciels et applications métiers de l'entreprise conformément aux règles de sécurité du SI et à assurer leur déploiement et bon fonctionnement auprès des utilisateurs.

En lien direct avec l'officier de sécurité principal, il contribue au déploiement et au respect de la politique de sécurité d'ANYWAVES.

### Missions principales :

#### Gestion des applications métiers

- Gérer, administrer, paramétrer les applications selon les besoins.
- Intégrer les données métiers.
- Être le garant du respect strict des permissions accordées selon le principe du droit d'en connaître.
- Surveiller les systèmes et les applications pour détecter et prévenir les violations de sécurité.
- Développer et renforcer l'interopérabilité entre les logiciels métiers.
- Exemple d'applications :
  - ERP et logiciels de production on-premise.
  - Applications en mode SaaS.
  - Applications Microsoft 365.

#### Support Utilisateurs

- Fournir un support technique métiers aux utilisateurs.
- Résoudre les problèmes métiers et assurer la continuité des services.
- Coordonner les formations des utilisateurs sur les applications métiers.
- Gérer la relation avec les supports des éditeurs de chaque solution.

## Support aux Projets IT et Métiers

- o Collaborer avec les équipes IT avant et pendant l'implantation d'une solution applicative.
- o Participer à la planification et au déploiement de nouvelles solutions et mises à jour.
- o Collaborer avec les équipes internes métier pour garantir la sécurité des données.
- o Gérer les fournisseurs et les prestataires externes.

## Qualité, Sécurité et Conformité

- o Assurer la sécurité des données et la conformité aux politiques de l'entreprise.
- o Mettre en place et maintenir des accès et des contrôles d'accès appropriés pour chaque solution.
- o Garantir le respect des règles de Sécurité (norme ISO 27001 et RGPD)
- o Contribuer à l'amélioration du SMQ et du SMSI

### Profil recherché :

Titulaire d'un diplôme en informatique, systèmes d'information ou dans un domaine connexe, vous disposez d'une expérience significative en administration d'applications et de systèmes d'information, dont un minimum de 3 ans sur des versions récentes de SharePoint (hors 2007).

Vous avez évolué au sein d'une entreprise certifiée ISO 27001, en cours de certification ou travaillant avec des clients certifiés ou nécessitant un haut niveau de sécurité IT. Des certifications telles que Microsoft Certified, SharePoint 365 Administrator ou ISO27001 Lead Implementer seraient un atout. Vous maîtrisez l'administration d'applications et la gestion des bases de données, tout en faisant preuve d'une forte capacité d'apprentissage des nouvelles technologies. Rigoureux(se) et organisé(e), vous savez gérer les priorités et évoluer dans un environnement exigeant.

Doté(e) d'un excellent sens du collectif et d'une aisance en communication, vous êtes également garant(e) de la sécurité du SI ANYWAVES. Enfin, ce poste nécessitant un accès aux données sensibles de l'entreprise, une habilitation ainsi qu'un permis B sont obligatoires.

Pour postuler, merci d'envoyer votre CV à l'adresse suivante : [r.h@anywaves.com](mailto:r.h@anywaves.com)

**Date de début :** dès que possible

**Type de contrat :** CDI

**Localisation :** Toulouse, France (31000)

**Référence de l'offre :** ANY-920-JO-ALL